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Protokół  LXIII SESJI Rady Miejskiej 
w Szczawnie-Zdroju 

w dniu 23.10.2023 r. 

~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~ 

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Szczawnie-
Zdroju 

 
Godzina rozpoczęcia obrad - 10:00, zakończenia – 15.30. 

Radni nieobecni w trakcie sesji: 
 

 Radny Tomasz Krupa- nieobecny na sesji od godz. 10.00 do godz. 
10.08. i od godz. 14.57 do godz. 15.13 tj. do końca trwania sesji. 

 Radny Michał Broda- nieobecny na sesji od godz. 10.00 do godz. 
10.08 i od godz. 14.55 do godz. 15.13 tj. do końca trwania sesji. 

 Radny Janusz Kozłowicz- nieobecny na sesji od godz. 10.00 do 
godz. 10.28. 

 Radna Agnieszka Pisarska - nieobecna na sesji od godz. 14.41 do 
godz. 15.13 tj. do końca trwania sesji. 

 Radna Agnieszka Wilk- nieobecna na sesji od godz. 14.32 do godz. 
15.13 tj. do końca trwania sesji. 

 
Radni nieobecni usprawiedliwieni: 

 Radna Edyta Pantol 
 

Uwaga: 
Zgodnie ze znowelizowaną w maju 2018 roku ustawą o samorządzie 
gminnym, sesje rad gmin począwszy od kadencji 2018 - 2023 są 
transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz 
i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji 
Publicznej. (Art. 20 ust. 1b). 

 

Całość dyskusji oraz poruszane problemy nagrane zostały w wersji 
z obrazem i dźwiękiem - pod adresem:  

https://szczawnozdroj.posiedzenia.pl/zakładka Archiwum/ zakładka 2023/  

LXIII sesja Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju z dnia 23.10.2023 r. 
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Ad. 1 

Otwarcie LXIII sesji. 

 Przewodniczący Rady Miejskiej Adam Motyka poinformował, 

że otwiera LXIII SESJĘ Rady Miejskiej w Szczawnie- Zdroju.  

 

Przewodniczący przywitał radnych i zaproszonych gości: 

- Pana Marka Fedoruka- Burmistrza Szczawna-Zdroju, 

- Pana Marka Ćmikiewicza- Zastępcę Burmistrza Szczawna-Zdroju, 

- Mecenasa Pana Marka Żegnałka, 

- Panią Bogumiłę Wojtczuk Skarbnika Miasta, 

- Pana Sławomira Grochalę Sekretarza Miasta, 

- Zastępcę Komendanta Komisariatu Policji I w Wałbrzychu nadkom. Pana 

Tomasza Szkudlarka, 

- Naczelnika Wydziału Ruchu Drogowego Komendy Miejskiej Policji 

w Wałbrzychu podinsp. Pana Rafała Klimczaka, 

- Pana Tomasza Malika Komendanta Straży Miejskiej w Szczawnie-Zdroju, 

- Kierowników i Pracowników Urzędu Miejskiego, a także Mieszkańców 

Szczawna-Zdroju. 

 

Przewodniczący poinformował, że zawiadomienie o sesji wraz 

z porządkiem obrad zostało dostarczone radnym w terminie zgodnym 

z § 20 ust. 3 Statutu Uzdrowiskowej Gminy Miejskiej Szczawno-Zdrój.  

 

Na podstawie listy obecności ustalono, że na stan 15 radnych - 11 radnych 

było obecnych. 

 

W związku z powyższym oznacza to niezbędne quorum do podejmowania 

prawomocnych uchwał. 

 

Lista obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
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Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przejście 

do następnego punktu obrad sesji. 

 

Ad. 2 

Przyjęcie porządku obrad. 
 

Przewodniczący A. Motyka zapytał: czy ktoś z Państwa radnych chce zgłosić 

wniosek o uzupełnienie bądź zmianę porządku obrad? 

 

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przejście 

do następnego punktu obrad sesji. 

 

Porządek obrad stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 3 

Informacja Komendanta Miejskiego Policji w Wałbrzychu na temat: 

a) bezpieczeństwa i porządku ruchu na drogach publicznych 

w mieście w okresie: od 01.01.2023 r. do 30.09.2023 r., 

b) przestępczości na terenie Szczawna-Zdroju w okresie: 

od 01.01.2023 r. do 30.09.2023 r. 

 

Ww. informacja została załączona do eRADY i stanowi załącznik 

nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do dyskusji. 

 

W dyskusji udział wzięli: Burmistrz Szczawna-Zdroju, Przewodniczący Rady 

Miejskiej A. Motyka, Zastępca Komendanta Komisariatu Policji I 

w Wałbrzychu nadkom. Pan Tomasz Szkudlarek, Naczelnik Wydziału Ruchu 

Drogowego KMP w Wałbrzychu podinsp. Pana Rafał Klimczak, radny 

J. Kaczanowski, radny T. Krupa, radna D. Wołoszyn-Pusłowska, 

Wiceprzewodniczący Rady Miejski A. Jennings. 
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Po przeprowadzonej dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował 

przejście do następnego punktu obrad sesji. 

 

Ad. 4 

Informacja Komendanta Straży Miejskiej w Szczawnie-Zdroju na 

temat:  

a) spraw dotyczących bezpieczeństwa mieszkańców Szczawna-

Zdroju w okresie: od 01.01.2023 r. do 30.09.2023 r.,  

b) osiągnięć Straży Miejskiej w Szczawnie-Zdroju w okresie: od 

01.01.2023 r. do 30.09.2023 r.,  

c) kwestii nierozwiązanych, trudności w osiągnięciu celów, 

problemów z jakimi zmaga się Straż Miejska w Szczawnie-Zdroju, 

jeśli takie występują. 

Ww. informacja została załączona do eRADY i stanowi załącznik 

nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka jeszcze raz przywitał Pana 

Tomasza Malika Komendanta Straży Miejskiej w Szczawnie-Zdroju. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaprosił do dyskusji. 

 

Głos zabrali: radny A. Sikoń, Komendant Straży Miejskiej w Szczawnie-

Zdroju Pan T. Malik, radna A. Pisarska, Przewodniczący Rady Miejskiej 

A. Motyka, radny T. Krupa, radny J. Kaczanowski, radna A. Wilk, 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej A. Jennings,  

 

Po przeprowadzonej dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował 

przejście do następnego punktu obrad sesji. 

 

Ad. 5 

Informacja dotycząca analizy oświadczeń majątkowych. 
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Informacja ta została załączona do eRADY i stanowi załącznik nr 5 

do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka przedstawił ww. informację. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do dyskusji. 

 

W dyskusji udział wzięli: radny M. Broda, Przewodniczący Rady Miejskiej 

A. Motyka, Mecenas, radny T. Krupa, Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej 

S. Tobis-Pańczyszyn. 
 

Przewodniczący zaproponował przejście do następnego punktu obrad sesji. 

 

Ad. 6 

Informacja Burmistrza na temat złożonych przez radnych wniosków 

do budżetu na 2024 r. 

 

Informacja ta została załączona do eRADY i stanowi załącznik nr 6 do 

niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do dyskusji. 
 

W dyskusji udział wzięli: Burmistrz Szczawna-Zdroju, radna D. Wołoszyn-

Pusłowska, radny T. Krupa, Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej A. Jennings. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przejście do następnego 

punktu obrad sesji. 

 

Ad. 7 

Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej z dnia 25 września 

2023 r. 

Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka  zapytał czy radni mają uwagi 

do ww. protokołu. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do dyskusji. 

 

Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad przyjęciem protokołu 

z sesji Rady Miejskiej z dnia 25 września 2023 r. 

 

Protokół z sesji Rady Miejskiej z dnia 25 września 2023 r. został przyjęty 

większością głosów, w głosowaniu: za- 9, przeciw- 1, wstrzymało się od 

głosu- 4, obecnych podczas głosowania: 14 radnych, w głosowaniu udziału 

nie brała radna E. Pantol. 

 

Za: Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej A. Jennings, radny J. Kaczanowski, 

radny J. Kozłowicz, radna V. Mołda, Przewodniczący Rady Miejskiej 

A. Motyka, radna A. Pisarska, radny A. Sikoń, radna A. Wilk, radna 

U. Wójcik. 

 

Przeciw: radny T. Krupa. 

 

Wstrzymało się od głosu: radny M. Broda, Wiceprzewodnicząca Rady 

Miejskiej S. Tobis-Pańczyszyn, radna D. Wołoszyn- Pusłowska, radna 

M. Zbirek.  

 

Następnie Przewodniczący zaproponował przejście do następnego punktu 

obrad sesji. 

 

Ad. 8 

Sprawozdania z pracy Stałych Komisji Rady. 

Protokoły: z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji z dnia 

17.10.2023 r., z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury i Sportu z dnia 

18.10.2023 r., z posiedzenia Komisji Budżetowej i Gospodarki Mieniem 

z dnia 18.10.2023 r., z posiedzenia Komisji Uzdrowiskowej z dnia 

20.10.2023 r., z posiedzenia Komisji Spraw Obywatelskich z dnia 
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20.10.2023 r., z posiedzenia Komisji Rewizyjnej z dnia 20.10.2023 r. 

zostały załączone do eRADY.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do dyskusji, zapytał czy radni mają 

uwagi do ww. protokołów. 
 

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przejście 

do następnego punktu obrad sesji. 

 

Ad. 9 

Sprawozdanie Burmistrza Szczawna-Zdroju z działalności w okresie 

między sesjami. 

Sprawozdanie Burmistrza Szczawna-Zdroju z działalności w okresie między 

sesjami zostało załączone do eRADY i stanowi załącznik nr 7 

do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do dyskusji. 

W dyskusji udział wzięli: radna A. Pisarska, Zastępca Burmistrza Szczawna-

Zdroju. 

 

Wobec braku uwag Przewodniczący zaprosił do następnego punktu obrad 

sesji. 

 

Ad. 10 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Szczawno-Zdrój. 
 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Szczawno-Zdrój został zamieszczony do eRADY. 
 

Skarbnik Miasta przedstawiła ww. projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do dyskusji. 

W dyskusji udział wzięli: radny T. Krupa, Skarbnik Miasta, radna 



8 
 

D. Wołoszyn-Pusłowska. 

 

Następnie odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Szczawno-Zdrój. 

 

Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Szczawno-

Zdrój, została podjęta jednogłośnie w głosowaniu: za- 14, przeciw- 0, 

wstrzymało się od głosu- 0, obecnych podczas głosowania- 14 radnych, 

w głosowaniu udziału nie brała radna E. Pantol. 

 

Za: radny M. Broda, Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej A. Jennings,  radny 

J. Kaczanowski, radny J. Kozłowicz, radny T. Krupa, radna V. Mołda, 

Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka, radna A. Pisarska, radny 

A. Sikoń, Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej S. Tobis-Pańczyszyn, radna 

A. Wilk, radna D. Wołoszyn-Pusłowska, radna U. Wójcik, radna M. Zbirek. 

 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Szczawno-Zdrój stanowi załącznik nr 8, uchwała w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Szczawno-Zdrój stanowi 

załącznik nr 8a do niniejszego protokołu. 

 

W trakcie trwania niniejszego punktu obrad wywiązała się dyskusja na 

temat transmisji obrad Sesji Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju i posiedzeń 

Stałych Komisji. 

W dyskusji na ten temat udział wzięli: radny T. Krupa, radny M. Broda, 

Sekretarz Miasta, radna D. Wołoszyn-Pusłowska, Wiceprzewodniczący Rady 

Miejskiej A. Jennings, Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka. 

 

 Radny T. Krupa złożył wniosek o to, by obrady Sesji Rady Miejskiej 

w Szczawnie-Zdroju i posiedzenia Stałych Komisji nadal były 

transmitowane za pomocą serwisu YouTube. Następnie wniosek ten 

radny T. Krupa wycofał. 
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 Radny T. Krupa złożył następny wniosek, aby zamieścić na Facebook 

Uzdrowiskowej Gminy Miejskiej Szczawno-Zdrój, na tablicach 

ogłoszeń tut. Urzędu informację o zmianie transmisji obrad Sesji Rady 

Miejskiej w Szczawnie-Zdroju i posiedzeń Stałych Komisji tj. już nie 

za pomocą serwisu YouTube a pod linkiem: 

https://szczawnozdroj.posiedzenia.pl. 

 

Ww. wniosek został przyjęty większością głosów w głosowaniu: za -6, 

przeciw- 5, wstrzymało się- 1, 2 radne poinformowały, że nie biorą udziału 

w głosowaniu, obecnych podczas głosowania: 14 radnych, nieobecna 

podczas głosowania: radna E. Pantol. 

 

Za: radny M. Broda, radny T. Krupa, radny A. Sikoń, Wiceprzewodnicząca 

Rady Miejskiej S. Tobis-Pańczyszyn, radna D. Wołoszyn-Pusłowska, radna 

M. Zbirek. 

 

Przeciw: Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej A. Jennings, radny 

J. Kaczanowski, radny J. Kozłowicz, radna V. Mołda, Przewodniczący Rady 

Miejskiej A. Motyka. 

 

Wstrzymało się od głosu: radna U. Wójcik. 

 

Radne, które nie brały udziału w głosowaniu: radna A. Pisarska, radna 

A. Wilk. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przejście do 

następnego punktu obrad. 

 

 

Ad. 11 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2023. 
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Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2023 

został załączony do eRADY. 

 

Pani Skarbnik przedstawiła projekt ww. uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaprosił do dyskusji. 

Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2023 r. 

Uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2023 została podjęta 

jednogłośnie: za- 13, przeciw- 0, wstrzymało się od głosu- 0, obecnych 

podczas głosowania- 13 radnych, w głosowaniu udziału nie brały: radna 

E. Pantol, radna D. Wołoszyn-Pusłowska. 

 

Za: radny M. Broda, Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej A. Jennings,  radny 

J. Kaczanowski, radny J. Kozłowicz, radny T. Krupa, radna V. Mołda, 

Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka, radna A. Pisarska, radny 

A. Sikoń, Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej S. Tobis-Pańczyszyn, radna 

A. Wilk, radna U. Wójcik, radna M. Zbirek. 

 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2023 stanowi 

załącznik nr 9 do niniejszego protokołu, uchwała w sprawie zmian 

w budżecie gminy na rok 2023 stanowi załącznik nr 9a do niniejszego 

protokołu.  

Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przejście do następnego 

punktu obrad. 

Ad. 12 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku 

od nieruchomości na 2024 rok. 

 

Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 
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nieruchomości na 2024 rok oraz autopoprawka, zostały załączone do 

eRADY. 
 

Burmistrz Szczawna-Zdroju zgłosił autopoprawkę do ww. projektu uchwały. 

 

Projekt ww. uchwały i autopoprawkę omówiła Skarbnik Miasta 

oraz Pracownik Wydziału Finansowego Urzędu Miejskiego w Szczawnie-

Zdroju. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do dyskusji dot. autopoprawki. 

 

Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad przyjęciem 

autopoprawki do uchwały w sprawie określenia wysokości stawek 

podatku od nieruchomości na 2024 rok. 
 

Autopoprawka do uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku 

od nieruchomości na 2024 rok, została przyjęta większością głosów 

w głosowaniu: za- 8, przeciw- 6, wstrzymało się od głosu- 0, obecnych 

podczas głosowania- 14 radnych, w głosowaniu udziału nie brała radna 

E. Pantol. 

 

Za: Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej A. Jennings, radny J. Kaczanowski, 

radny J. Kozłowicz, radna V. Mołda, Przewodniczący Rady Miejskiej 

A. Motyka, radny A. Sikoń, radna A. Wilk, radna U. Wójcik. 

 

Przeciw: radny M. Broda, radny T. Krupa, radna A. Pisarska, 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej S. Tobis- Pańczyszyn, radna 

D. Wołoszyn-Pusłowska, radna M. Zbirek. 

 

Następnie został przedstawiony projekt ww. uchwały wraz z autopoprawką. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju Pan A. Motyka zaprosił 

do dyskusji. 
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W dyskusji udział wzięli: radny J. Kaczanowski, Skarbnik Miasta, radny 

A. Sikoń, radny T. Krupa, radna A. Wilk, Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej 

A. Jennings, Zastępca Burmistrza Szczawna-Zdroju. 

 

Odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie określenia 

wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2024 rok wraz 

z autopoprawką. 

 

Uchwała w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 

na 2024 rok wraz z autopoprawką, została podjęta  większością głosów 

w głosowaniu: za- 8, przeciw- 6, wstrzymało się od głosu- 0, obecnych 

podczas głosowania- 14 radnych, w głosowaniu udziału nie brała radna 

E. Pantol. 

 

Za: Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej A. Jennings, radny J. Kaczanowski, 

radny J. Kozłowicz, radna V. Mołda, Przewodniczący Rady Miejskiej 

A. Motyka, radny A. Sikoń, radna A. Wilk, radna U. Wójcik. 

 

Przeciw: radny M. Broda, radny T. Krupa, radna A. Pisarska, 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej S. Tobis- Pańczyszyn, radna 

D. Wołoszyn-Pusłowska, radna M. Zbirek. 

 

Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku 

od nieruchomości na 2024 rok stanowi załącznik nr 10 do niniejszego 

protokołu, autopoprawka stanowi załącznik nr 10 a do niniejszego 

protokołu, uchwała w sprawie określenia wysokości stawek podatku 

od nieruchomości na 2024 rok z autopoprawką stanowi załącznik nr 10 b 

do niniejszego protokołu. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przejście do następnego 

punktu obrad. 
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Ad. 13 

Podjęcie uchwały w sprawie pozbawienia statusu pomnika 

przyrody. 

 

Projekt uchwały w sprawie pozbawienia statusu pomnika przyrody, został 

załączony do eRADY. 

 

Pracownik Wydziału Gospodarki Komunalnej przedstawił ww. projekt 

uchwały. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do dyskusji. 

 

W dyskusji udział wzięli: radny A. Sikoń, Pracownik Wydziału Gospodarki 

Komunalnej, radny T. Krupa. 

 

Następnie odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie 

pozbawienia statusu pomnika przyrody. 

 

Uchwała w sprawie pozbawienia statusu pomnika przyrody, została podjęta 

większością głosów w głosowaniu: za- 13, przeciw- 0, wstrzymało się od 

głosu- 1, obecnych podczas głosowania- 14 radnych, w głosowaniu udziału 

nie brała: radna E. Pantol. 

 

Za: radny M. Broda, Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej A. Jennings,  radny 

J. Kaczanowski, radny J. Kozłowicz, radny T. Krupa, radna V. Mołda, 

Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka, radna A. Pisarska, radny 

A. Sikoń, Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej S. Tobis-Pańczyszyn, radna 

A. Wilk, radna U. Wójcik, radna M. Zbirek. 

 

Wstrzymało się od głosu: radna D. Wołoszyn-Pusłowska. 
 

Projekt uchwały w sprawie pozbawienia statusu pomnika przyrody stanowi 

załącznik nr 11 do niniejszego protokołu, uchwała w sprawie pozbawienia 
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statusu pomnika przyrody stanowi załącznik nr 11 a do niniejszego 

protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przejście do następnego 

punktu obrad. 

 

Ad. 14 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia 

Centrum Usług Wspólnych Uzdrowiskowej Gminy Miejskiej 

Szczawno-Zdrój oraz nadania statutu.  

 

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia Centrum Usług 

Wspólnych Uzdrowiskowej Gminy Miejskiej Szczawno-Zdrój oraz nadania 

statutu, został załączony do eRADY. 

 

Sekretarz Miasta przedstawił ww. projekt uchwały. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do dyskusji. 

 

Wobec braku uwag odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia Centrum Usług 

Wspólnych Uzdrowiskowej Gminy Miejskiej Szczawno-Zdrój oraz 

nadania statutu. 

 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia Centrum Usług 

Wspólnych Uzdrowiskowej Gminy Miejskiej Szczawno-Zdrój oraz nadania 

statutu, została podjęta jednogłośnie w głosowaniu: za- 14, przeciw- 0, 

wstrzymało się od głosu- 0, obecnych podczas głosowania- 14 radnych, 

w głosowaniu udziału nie brała: radna E. Pantol. 

 

Za: radny M. Broda, Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej A. Jennings,  radny 

J. Kaczanowski, radny J. Kozłowicz, radny T. Krupa, radna V. Mołda, 
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Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka, radna A. Pisarska, radny 

A. Sikoń, Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej S. Tobis-Pańczyszyn, radna 

A. Wilk, radna D. Wołoszyn-Pusłowska, radna U. Wójcik, radna M. Zbirek. 

 
 

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia Centrum Usług 

Wspólnych Uzdrowiskowej Gminy Miejskiej Szczawno-Zdrój oraz nadania 

statutu stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu, uchwała 

zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia Centrum Usług Wspólnych 

Uzdrowiskowej Gminy Miejskiej Szczawno-Zdrój oraz nadania statutu 

stanowi załącznik nr 12 a do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przejście do następnego 

punktu obrad. 

 

Ad. 15 

Podjęcie uchwały w sprawie uznania terenu za park gminny.  

 

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uznania terenu za park 

gminny, został załączony do eRADY. 

 

Pracownik Wydziału Gospodarowania Nieruchomościami tut. Urzędu 

przedstawiła ww. projekt uchwały. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do dyskusji. 

 

W dyskusji udział wzięli: radny M. Broda, Pracownik Wydziału 

Gospodarowania Nieruchomościami, radny T. Krupa, radny A. Sikoń, radna 

D. Wołoszyn-Pusłowska, Burmistrz Szczawna-Zdroju, radna A. Pisarska, 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej A. Jennings. 

 

Następnie odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie 

uznania terenu za park gminny. 
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Uchwała w sprawie uznania terenu za park gminny, została podjęta 

większością głosów w głosowaniu: za- 9, przeciw- 3, wstrzymało się od 

głosu- 2, obecnych podczas głosowania- 14 radnych, w głosowaniu udziału 

nie brała: radna E. Pantol. 

 

Za: Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej A. Jennings,  radny J. Kaczanowski, 

radny J. Kozłowicz, radna V. Mołda, Przewodniczący Rady Miejskiej 

A. Motyka, radna A. Pisarska, radny A. Sikoń, , radna A. Wilk, radna 

U. Wójcik. 

 

Przeciw: radny T. Krupa, radna D. Wołoszyn-Pusłowska, radna M. Zbirek. 

 

Wstrzymało się od głosu: radny M. Broda, Wiceprzewodnicząca Rady 

Miejskiej S. Tobis- Pańczyszyn.  

 
 

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uznania terenu za park 

gminny stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu, uchwała 

w sprawie uznania terenu za park gminny stanowi załącznik nr 13 a do 

niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przejście do następnego 

punktu obrad. 

 

Ad. 16 

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi wniesionej przez 

Pana I.B (złożonej w Biurze Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju). 

Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi wniesionej przez Pana I.B, 

został załączony do eRADY. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej A. Jennings odczytał projekt ww. 

uchwały. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do dyskusji. 

 

W dyskusji udział wzięli: radna D. Wołoszyn-Pusłowska, Burmistrz 

Szczawna-Zdroju, radny A. Sikoń. 

  

Następnie odbyło się głosowanie nad uznaniem skargi na działanie 

Burmistrza Szczawna-Zdroju wniesionej przez Pana I.B za 

bezzasadną. 

 

Skarga na działanie Pana Burmistrza Szczawna-Zdroju wniesiona przez 

Pana I.B, została uznana jako bezzasadna w głosowaniu: za- 7, przeciw- 3, 

wstrzymało się od głosu- 2, obecnych podczas głosowania- 12 radnych, 

w głosowaniu udziału nie brała: radna E. Pantol, radna A. Pisarska, radna 

A. Wilk. 

 

Za: Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej A. Jennings,  radny J. Kaczanowski, 

radny J. Kozłowicz, radna V. Mołda, Przewodniczący Rady Miejskiej 

A. Motyka, radny A. Sikoń, radna U. Wójcik. 

 

Przeciw: radny M. Broda, radny T. Krupa, radna D. Wołoszyn-Pusłowska. 

 

Wstrzymało się od głosu: Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej S. Tobis-

Pańczyszyn, radna M. Zbirek. 

 
 

Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi wniesionej przez Pana I.B 

stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu, uchwała w sprawie 

rozpatrzenia skargi wniesionej przez Pana I.B  stanowi załącznik nr 14 a 

do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przejście do następnego 

punktu obrad. 
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Ad. 17 

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi wniesionej przez 

Pana I.B (złożonej w Wojewódzkim Inspektoracie Ochrony 

Środowiska i przekazanej do Biura Rady Miejskiej w Szczawnie-

Zdroju według właściwości). 

 

Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi wniesionej przez Pana I.B, 

został załączony do eRADY. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do dyskusji. 

 

W dyskusji udział wzięli: radny T. Krupa, radna D. Wołoszyn-Pusłowska, 

radna U. Wójcik. 

 

Następnie odbyło się głosowanie nad uznaniem skargi na działanie 

Pana Burmistrza Szczawna-Zdroju wniesionej przez Pana I.B za 

bezzasadną. 

 

Skarga na działanie Burmistrza Szczawna-Zdroju wniesiona przez Pana I.B, 

została uznana jako bezzasadna większością głosów w głosowaniu: za- 7, 

przeciw- 4, wstrzymało się od głosu- 1, obecnych podczas głosowania- 12 

radnych, w głosowaniu udziału nie brała: radna E. Pantol, radna A. Pisarska, 

radna A. Wilk. 

 

Za: Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej A. Jennings,  radny J. Kaczanowski, 

radny J. Kozłowicz, radna V. Mołda, Przewodniczący Rady Miejskiej 

A. Motyka, radna A. Pisarska, radny A. Sikoń, radna U. Wójcik. 

 

Przeciw: radny M. Broda, radny T. Krupa, radna D. Wołoszyn-Pusłowska, 

radna M. Zbirek. 
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Wstrzymało się od głosu: Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej S. Tobis-

Pańczyszyn. 
 

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie rozpatrzenia skargi 

wniesionej przez Pana I.B stanowi załącznik nr 15 do niniejszego 

protokołu, uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi wniesionej przez Pana I.B  

stanowi załącznik nr 15 a do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przejście do następnego 

punktu obrad. 

 

Ad. 18 

Podjęcie uchwały w sprawie uznania wniosku za bezprzedmiotowy 

(Pana M.B. dotyczącego wykonania i zamontowania w honorowym 

miejscu naszej miejscowości tablicy pamiątkowej na cześć Idziego 

Gagatka, honorowego mieszkańca Szczawna-Zdroju i legendy 

„Solidarności”).  

 

Projekt uchwały w sprawie uznania wniosku za bezprzedmiotowy został 

załączony do eRADY. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do dyskusji. 

 

W dyskusji udział wzięli: radna M. Zbirek, radna U. Wójcik, radny M. Broda. 

 

Następnie odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie 

uznania wniosku za bezprzedmiotowy. 

 

Uchwała w sprawie uznania wniosku za bezprzedmiotowy, została podjęta 

większością głosów w głosowaniu: za- 8, przeciw- 5, wstrzymało się od 

głosu- 0, obecnych podczas głosowania- 13 radnych, w głosowaniu udziału 

nie brała: radna E. Pantol, radna A. Wilk. 
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Za: Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej A. Jennings,  radny J. Kaczanowski, 

radny J. Kozłowicz, radna V. Mołda, Przewodniczący Rady Miejskiej 

A. Motyka, radna A. Pisarska, radny A. Sikoń, radna U. Wójcik. 

 

Przeciw: radny M. Broda, radny T. Krupa, Wiceprzewodnicząca Rady 

Miejskiej S. Tobis-Pańczyszyn, radna D. Wołoszyn-Pusłowska, radna 

M. Zbirek. 
 

 

Projekt uchwały w sprawie uznania wniosku za bezprzedmiotowy stanowi 

załącznik nr 16 do niniejszego protokołu, uchwała w sprawie uznania 

wniosku za bezprzedmiotowy stanowi załącznik nr 16 a do niniejszego 

protokołu. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przejście do następnego 

punktu obrad. 

 

Ad. 19 

Podjęcie uchwały w sprawie uznania wniosku za bezprzedmiotowy 

(Pana Tomasza Krupy Radnego Rady Miejskiej 

w Szczawnie-Zdroju dotyczącego zwiększenia ilości posiedzeń 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Szczawnie-

Zdroju).  

Projekt uchwały w sprawie uznania wniosku za bezprzedmiotowy został 

załączony do eRADY. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do dyskusji. 

 

Głos zabrała radna U. Wójcik Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków 

i Petycji. 

 

Następnie odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie 

uznania wniosku za bezprzedmiotowy. 
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Uchwała w sprawie uznania wniosku za bezprzedmiotowy, została podjęta 

większością głosów w głosowaniu: za- 8, przeciw- 4, wstrzymało się od 

głosu- 0, obecnych podczas głosowania- 12 radnych, w głosowaniu udziału 

nie brali: radny M. Broda, radna E. Pantol, radna A. Wilk. 

 

Za: Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej A. Jennings,  radny J. Kaczanowski, 

radny J. Kozłowicz, radna V. Mołda, Przewodniczący Rady Miejskiej 

A. Motyka, radna A. Pisarska, radny A. Sikoń, radna U. Wójcik. 

 

Przeciw: radny T. Krupa, Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej S. Tobis-

Pańczyszyn, radna D. Wołoszyn-Pusłowska, radna M. Zbirek. 

 
 

Projekt uchwały w sprawie uznania wniosku za bezprzedmiotowy stanowi 

załącznik nr 17 do niniejszego protokołu, uchwała w sprawie uznania 

wniosku za bezprzedmiotowy stanowi załącznik nr 17 a do niniejszego 

protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przejście do następnego 

punktu obrad. 

 

Ad. 20 

Podjęcie uchwał w jednym głosowaniu od podpunktu a do 

podpunktu k:  

a) w sprawie uznania się za niewłaściwą do rozpatrzenia wniosku 

i wskazania organu właściwego do jego rozpatrzenia (dot. wniosku 

w sprawie stałego wywieszenia flagi na tzw. Rondzie 

Niepodległości),  

b) w sprawie uznania się za niewłaściwą do rozpatrzenia wniosku 

i wskazania organu właściwego do jego rozpatrzenia (dot. wniosku 

w sprawie zagospodarowania terenu parkingu działki 371/5 

położonego przy ul. Bocznej w celu przygotowania miejsc 
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parkingowych w standardzie odpowiadającym parkingom miejskim 

w centrum miasta),  

c) w sprawie uznania się za niewłaściwą do rozpatrzenia wniosku 

i wskazania organu właściwego do jego rozpatrzenia (dot. wniosku 

w sprawie przełożenia wraz z naprawą nawierzchni drogi z kostki 

brukowej na odcinku ul. Bolesława Prusa 24 AB do ul. Miłosnej w 

Wałbrzychu),  

d) w sprawie uznania się za niewłaściwą do rozpatrzenia wniosku 

i wskazania organu właściwego do jego rozpatrzenia (dot. wniosku 

w sprawie budowy ścieżki rowerowej łączącej Szczawno-Zdrój 

z Wałbrzychem w kierunku Aąua-Zdrój i w kierunku ul. Ułanów 

Nadwiślańskich wraz z budową ścieżki rowerowej terenowej na 

Chełmiec w typie singletrack),  

e) w sprawie uznania się za niewłaściwą do rozpatrzenia wniosku 

i wskazania organu właściwego do jego rozpatrzenia (dot. wniosku 

w sprawie budowy nowych mieszkań komunalnych dla 

mieszkańców Szczawna-Zdroju),  

f) w sprawie uznania się za niewłaściwą do rozpatrzenia wniosku 

i wskazania organu właściwego do jego rozpatrzenia (dot. wniosku 

w sprawie budowy tężni solankowej jako inwestycji poprawiającej 

walory uzdrowiskowe i turystyczne Gminy), 

g) w sprawie uznania się za niewłaściwą do rozpatrzenia wniosku 

i wskazania organu właściwego do jego rozpatrzenia (dot. wniosku 

w sprawie wydłużenia godzin pracy Urzędu Miejskiego 

w Szczawnie-Zdroju),  

h) w sprawie uznania się za niewłaściwą do rozpatrzenia (dot. 

wniosku w sprawie oświetlenia parkingu znajdującego się przy ulicy 

F. Chopina 1),  

i) w sprawie uznania się za niewłaściwą do rozpatrzenia wniosku 

i wskazania organu właściwego do jego rozpatrzenia (dot. wniosku 

w sprawie spożywania alkoholu w miejscu niedozwolonym przy ul. 

J. Łączyńskiego),  
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j) w sprawie uznania się za niewłaściwą do rozpatrzenia wniosku 

i wskazania organu właściwego do jego rozpatrzenia (dot. wniosku 

w sprawie poprawy infrastruktury towarzyszącej - potoku 

Szczawnik),  

k) w sprawie uznania się za niewłaściwą do rozpatrzenia wniosku 

i wskazania organu właściwego do jego rozpatrzenia (dot. wniosku 

w sprawie kontroli hałasu).  

 

Projekty ww. uchwał zostały załączone do eRADY. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do dyskusji. 
 

W dyskusji udział wzięli: radny A. Sikoń, Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej 

A. Jennings, Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka, radny J. Kozłowicz. 

  

Następnie odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwał od 

podpunktu a do podpunktu k. 

 

Uchwały od podpunktu a do podpunktu k, zostały podjęte większością 

głosów w głosowaniu: za- 8, przeciw- 2, wstrzymało się od głosu- 1, 

obecnych podczas głosowania- 11 radnych, w głosowaniu udziału nie brali: 

radny M. Broda, radny T. Krupa, radna E. Pantol, radna A. Wilk. 

 

Za: Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej A. Jennings,  radny J. Kaczanowski, 

radny J. Kozłowicz, radna V. Mołda, Przewodniczący Rady Miejskiej 

A. Motyka, radna A. Pisarska, radny A. Sikoń, radna U. Wójcik. 

 

Przeciw: radna D. Wołoszyn-Pusłowska, radna M. Zbirek. 

 

Wstrzymało się od głosu: Wiceprzewodnicząca Rady Miejskie S. Tobis-

Pańczyszyn. 

Projekty uchwał od podpunktu a do podpunktu k stanowią załączniki od 

nr 18 do nr 28 do niniejszego protokołu, uchwały od podpunktu a do 



24 
 

podpunktu k stanowią załączniki od nr 18a do nr 28a do niniejszego 

protokołu. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przejście do następnego 

punktu obrad. 

 

Ad. 21 

Podjęcie uchwał w jednym głosowaniu od podpunktu a do 

podpunktu f:  

a) w sprawie zawiadomienia PanaTomasza Krupy Radnego Rady 

Miejskiej w Szczawnie-Zdroju o nierozpatrzeniu w terminie wniosku 

dotyczącego budowy stacji ładowania rowerów w okolicach 

ul. Wojska Polskiego,  

b) w sprawie zawiadomienia Pana M.B. o nierozpatrzeniu 

w terminie wniosku o budowę ogólnodostępnego wybiegu dla psów 

tzw. agiliti,  

c) w sprawie zawiadomienia Pana M.B. o nierozpatrzeniu w terminie 

wniosku o stworzenie centrum monitoringu dla Szczawna-Zdroju 

w postaci całodobowego systemu weryfikacji obrazu z miejskich 

kamer i zgłaszanie w czasie rzeczywistym odpowiednim służbom 

niebezpiecznych zdarzeń,  

d) w sprawie zawiadomienia Pana M.B. o nierozpatrzeniu 

w terminie wniosku o opracowanie koncepcji parkingów około 

miejskich wyprowadzających ruch samochodów osobowych gości 

poza miasto, z koncepcją ciekawych szlaków pieszych i rowerowych 

zachęcających do spaceru z parkingu do centrum i zakupem 

elektrycznego pojazdu dowożącego turystów z parkingu do 

centrum,  

e) w sprawie zawiadomienia Pana Tomasza Krupy Radnego Rady 

Miejskiej w Szczawnie-Zdroju o nierozpatrzeniu w terminie wniosku 

dotyczącego zakupienia i zamontowania automatów, typu A-BOK 

i opłatomat, 
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f) w sprawie zawiadomienia Pana Tomasza Krupy Radnego Rady 

Miejskiej w Szczawnie-Zdroju o nierozpatrzeniu w terminie wniosku 

dotyczącego oznakowania ulic Topolowej i Lipowej w Szczawnie-

Zdroju. 

 

Projekty ww. uchwał zostały załączone do eRADY. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej zaprosił do dyskusji. 

 

W dyskusji udział wzięli: radny A. Sikoń, Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej 

A. Jennings, Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka, radny J. Kozłowicz. 

  

Następnie odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwał od 

podpunktu a do podpunktu f. 

 

Uchwały od podpunktu a do podpunktu f, zostały podjęte większością 

głosów w głosowaniu: za- 10, przeciw- 0, wstrzymało się od głosu- 1, 

obecnych podczas głosowania- 11 radnych, w głosowaniu udziału nie brali: 

radny M. Broda, radny T. Krupa, radna E. Pantol, radna A. Wilk. 

 

Za: Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej A. Jennings,  radny J. Kaczanowski, 

radny J. Kozłowicz, radna V. Mołda, Przewodniczący Rady Miejskiej 

A. Motyka, radna A. Pisarska, radny A. Sikoń, radna D. Wołoszyn-

Pusłowska, radna U. Wójcik, radna M. Zbirek. 

 

Wstrzymało się od głosu: Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej S. Tobis-

Pańczyszyn. 
 

Projekty uchwał od podpunktu a do podpunktu f stanowią załączniki od nr 

29 do nr 34 do niniejszego protokołu, uchwały od podpunktu a do 

podpunktu k stanowią załączniki od nr 29 a do nr 34a do niniejszego 

protokołu. 
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Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przejście do następnego 

punktu obrad. 

 

Ad. 22 

Wnioski radnych i udzielanie na nie odpowiedzi. 

 

Radna D. Wołoszyn-Pusłowska zapytała czy my jako gmina możemy 

otrzymać nagrodę za najlepszą frekwencję w wyborach tj. 2,5 mln. złotych? 

Burmistrz Szczawna-Zdroju udzielił odpowiedzi: jest prawdopodobieństwo, 

że otrzymamy. Wszystko wynika z regulaminu, czekamy na informację. 

 

Radny Józef Kaczanowski zapytał czy w dniu 1 listopada 2023 r. będzie 

zapewniony transport na cmentarz dla Mieszkańców Szczawna-Zdroju? 

Burmistrz Szczawna-Zdroju udzielił odpowiedzi: będzie zapewniony 

transport, obowiązuje coroczna umowa w tym zakresie. 

 

Radny A. Sikoń poprosił, abyśmy nie byli obojętni na tragedie i to co się 

dzieje u innych, u sąsiadów. Jednocześnie poinformował, że jeśli dana osoba 

znajdzie się w sytuacji krytycznej, w której będzie musiała opuścić swoje 

mieszkanie, to pomoże zapewnić jej miejsce, gdzie będzie mogła 

przebywać. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka zaprosił do następnego punktu 

obrad. 
 

Ad. 23 
Informacje i komunikaty. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej A. Motyka poinformował, że: 

- do Biura Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju wpłynęło pismo Wojewody 

Dolnośląskiego z informacją, iż wyłącznie Starosta Wałbrzyski- jako organ 

zarządzający ruchem na obszarze powiatu wałbrzyskiego- jest właściwy do 

rozpatrywania jakichkolwiek wniosków dotyczących zmiany organizacji 

ruchu; 
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- następna sesja Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju odbędzie się w dniu 

27.11 2023 r. 

Ad. 28 

Zamknięcie obrad. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Szczawna-Zdroju A. Motyka zamknął 

LXIII sesję Rady Miejskiej w Szczawnie-Zdroju.  

 

Przebieg sesji został transmitowany oraz zarejestrowany za pomocą 

urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk i umieszczony w Internecie 

w pod linkiem: https://szczawnozdroj.posiedzenia.pl. 

 

Protokół sporządziła:       Protokół sprawdzili:            Sesji przewodniczył: 

   Maja Rutowska              A. Jennings         A. Motyka  

                                    S. Tobis-Pańczyszyn               A. Jennings  

  (2 punkty obrad          
   sesji: nr 20 i nr 21) 
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WYKAZ ZAŁĄCZNIKÓW DO PROTOKOŁU: 

1. Lista obecności radnych. 
 

2. Porządek obrad przed zmianami. 
 

3. Informacja Komendanta Miejskiego Policji w Wałbrzychu na temat: 
a) bezpieczeństwa i porządku ruchu na drogach publicznych w mieście 
w okresie: od 01.01.2023 r. do 30.09.2023 r., 
b) przestępczości na terenie Szczawna-Zdroju w okresie: 
od 01.01.2023 r. do 30.09.2023 r. 
 

4. Informacja Komendanta Straży Miejskiej w Szczawnie-Zdroju na 
temat:  
a) spraw dotyczących bezpieczeństwa mieszkańców Szczawna-Zdroju 
w okresie: od 01.01.2023 r. do 30.09.2023 r.,  
b) osiągnięć Straży Miejskiej w Szczawnie-Zdroju w okresie: 
od 01.01.2023 r. do 30.09.2023 r.,  
c) kwestii nierozwiązanych, trudności w osiągnięciu celów, problemów 
z jakimi zmaga się Straż Miejska w Szczawnie-Zdroju, jeśli takie 
występują. 
 

5. Informacja dotycząca analizy oświadczeń majątkowych. 
 

6. Informacja Burmistrza na temat złożonych przez radnych wniosków 
do budżetu na 2024 r. 
 

7. Sprawozdanie Burmistrza Szczawna-Zdroju z działalności w okresie 
między sesjami. 

 
8. -34a. Projekty uchwał i uchwały. 

 
    35. Link do nagrania obrazu i dźwięku (na stronie 1). 
  


